
Title (en)
FOLDING ROLLER WITH COATING, AND CORESPONDING FODING APPARATUS

Title (de)
FALZWALZE MIT BESCHICHTUNG, UND ENTSPRECHENDE FALZEINRICHTUNG

Title (fr)
ROULEAU PLIEUR POURVU DE REVÊTEMENT, ET PLIEUSE CORRESPONDANTE

Publication
EP 3901075 A1 20211027 (DE)

Application
EP 21169313 A 20210420

Priority
DE 102020111152 A 20200423

Abstract (en)
[origin: CN113548530A] The invention relates to a folding roller (1) for folding a section in a folding device (10). The folding roller (1) comprises a
cylindrical folding roller element (3). The folding roller element includes a jacket surface. The sheath surface is at least partially provided with an
elastic coating (5). The aim of the invention is to produce different folded products and/or folded products of different thicknesses with a consistent
folding quality without changing the roller gap (15) between the folding roller pairs (14) and thus without the need to adjust the roller gap (15) during
production run printing or ongoing production. This problem is solved by the device according to the invention comprising a folding roller (1) in which
the elastic coating (5) is compressible.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Falzwalze (1) zum Falzen von Signaturen in einer Falzeinrichtung (10), wobei die Falzwalze (1) einen zylindrischen
Falzwalzenkörper (3) mit einer Mantelfläche umfasst, wobei die Mantelfläche zumindest teilweise eine elastische Beschichtung (5) aufweist.Der
Erfindung liegt daher die Aufgabe zugrunde, eine Lösung zu schaffen, mit welcher sowohl unterschiedliche und/oder unterschiedlich dicke
Falzprodukte ohne eine Veränderung des Walzenspaltes (15) zwischen dem Falzwalzenpaar (14) bei gleichbleibender Falzqualität hergestellt
werden können und somit auch eine Justage des Walzenspaltes (15) während des Fortdruckes oder der laufenden Produktion nicht erforderlich
ist.Diese Aufgabe wird dadurch gelöst, dass die erfindungsgemäße Vorrichtung eine Falzwalze (1) umfasst, bei welcher die elastische Beschichtung
(5) kompressibel ist.
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